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1. Welke wettelijke mogelijkheden heeft 
de gemeente voor de Tweede Jeugd 
Strategie?

2. Zijn er cijfers bekend hoeveel sociale 
huurwoningen er in 2022 zijn 
vrijgekomen en hoeveel van die sociale 
huurwoningen aan inwoners uit 
Woudenberg zijn toegewezen en 
hoeveel aan personen buiten 
Woudenberg?

3. Hoeveel inwoners hebben inmiddels 
aangeklopt bij het Energieloket 
Woudenberg en hoeveel warmtescans 
zijn er uitgevoerd?

1. Er zijn helaas vrij weinig wettelijke 
mogelijkheden. De enige wettelijke mogelijkheid 
die er is, is mensen met een lokale binding 
voorrang geven in de nieuwbouw. Er zijn wel veel 
mogelijkheden om te stimuleren (zoals 
bijvoorbeeld voorrang voor specifieke beroepen, 
of bijvoorbeeld het aanvragen van een 
huisvestingsvergunning voor woningen met een 
koopprijs tot 355.000 euro). De mogelijkheden 
voor de stimulering hiervan worden door ons 
verder uitgewerkt.
2. Er zijn bij Omnia Wonen in 2022 126 
verhuringen geweest, inclusief nieuwbouw 

Hoevelaar en Nijverheyd. Voor deze woningen gold
voorrang voor huurders die een woning in 
Woudenberg achterlieten, dus feitelijk ook 
Woudenbergers. Dit is 36% van het totaal aantal 
verhuringen.
Van de bestaande woningen (81) is 22% 
geadverteerd met voorrang voor de regio en 19% 
met voorrang voor Woudenberg of huurders.

3. De energiecoaches hebben dit jaar 50 
energiescans en/of isolatie-adviezen uitgevoerd. Dit
staat los van de telefonische of mondelinge 
adviezen die ze regelmatig doen, maar die niet op 
papier komen. Een drukkere periode, na een 
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relatief rustige zomerperiode, komt er vermoedelijk 
ook nog aan.


